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Luftrum 

Under första halvåret lades mycket arbete på luftrumsansökningarna. I samband med detta så jobbade 
SMFF och RCFF tillsammans med en gemensam databas för alla ansökningar till transportstyrelsen. 
Beslutet om gemensam databas togs ganska nära inpå datumet då underlagen skulle vara TS tillhanda. 
Då vi redan hade skickat ut instruktioner till klubbarna hur de skulle göra ansökan så beslutade 
styrelsen att vi själva registrerar in alla ansökningar i databasen. I det stora hela så gick det bra fast det 
lades ner mycket tid på det. Det är drygt 200 fält med höjder upp till 600 meter. 
Tack vare detta så har ett bra diskussionsklimat etablerats mellan SMFF och RCFF. 
Kansliet har även lagt ner mycket tid på att uppdatera arenadatabasen med alla godkända fält. Här 
jobbas det också med symboler för att på ett lätt sätt kunna se vad som gäller för respektive arena. 

ModellflygNytt 

ModellflygNytt har utkommit med 5 nummer under året, dessutom så har RCFF-medlemmar erbjudits 
möjlighet att prenumerera på ModellflygNytt. 

Nationellt arbete 

VO-bredd har via ett flertal inomhus meetings erbjudit medlemmarna möjlighet till flygning. SMFF 
har även haft en monter på hobbymässan. Vi har även haft en monter under flygfesten i Dala-Järna. 
Dessutom så har ett nytt forum sjösatts, svensktmodellflyg.org, och den gamla .se finns fortfarande 
kvar men där går det inte att göra nya inlägg. 

Internationellt arbete 

Styrelsens representanter har deltagit i internationella mötena med EMFU, FAI och CIAM. 

Styrelsearbete 

Styrelsen har sedan senaste förbundsmötet haft 7 protokollförda sammanträden. 
Förutom styrelsemötena så har vi lagt mycket tid på luftrummet men även en del tid på 
försäkringsfrågan. 
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